
 

 

Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 13. ledna 2021 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bogusch, dr. Rado-

cha, doc. Hubálovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, Ing. Svoboda, 

Bc. Skoupilová, dr. Lipovský 

Hosté: prof. Krejcar, prof. Kuča 

Omluveni: 

 

 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana, přivítal pana rektora prof. Kuču a pana 

prorektora prof. Krejcara a všem přítomným popřál hlavně hodně zdraví v novém roce. Pan 

rektor také popřál přítomným kromě úspěchů hlavně zdraví. Informoval, že se připravuje stra-

tegický záměr UHK, zpracovávají se připomínky fakult. Vedení UHK připomínkovalo zprávu 

Mezinárodního evaluačního panelu, výsledek evaluace ovlivní financování naší školy v rámci 

dotace DKRVO na dalších pět let. UHK taktéž připomínkovala celkovou metodiku dělení financí 

na DKRVO, bohužel je metodika velmi konzervativní a do modulu 2 vůbec nevstoupí publikace 

za poslední dva roky. Prof. Krejcar komentoval, proč některé univerzity nechtějí, aby se do 

motivační části DKRVO nepočítala data z posledních let. UHK má v současné době více publi-

kací, než má UK v HK, tedy než LF a Farmaceutická fakulta dohromady. Pan rektor dále oznámil, 

že všechny společenské akce, jež měly být konány do konce června a na nichž mělo být pří-

tomno větší množství lidí, budou zrušeny a dodal, že do této doby nebude proočkováno velké 

procento populace, abychom mohli říct, že se pandemie COVID-19 nebude dále šířit. Doc. Bo-

gusch se v souvislosti konání hromadných akcí dotázal, jak je to s plánováním terénních 

cvičení, které na katedře biologie probíhají vždy v období května a června a také jak je to s hro-

madnou výukou. K tomu sdělil pan rektor, že hromadnými akcemi byly myšleny akce typu 

Učitelské dny, co se týká výuky, situace se bude odvíjet dle Protiepidemického systému ČR 

(PES). Pan děkan dodal, že terénní cvičení probíhají v přírodě, tedy je možné je konat. 

 

Pan děkan sdělil, že nadále trvá úkol z prosincového jednání kolegia děkana – Motivovat ale-

spoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. dvouměsíční 

pobyt. 

 



 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Ing. Klicnar upozornil na stále trvající nutnost vyplňování formulářů v případě podezření 

či výskytu nákazy COVID-19 u studentů či zaměstnanců, a to dle směrnice kvestora 

č. 08/2020. 

• D. Šípoš upozornil, že studenti čekající na zkoušky se shlukují na chodbách.  

• Na únorovém kolegiu rektora proběhnou obhajoby CRP projektů.  

• Do 11. 1. 2021 je nutno zaslat připomínky ke strategickému záměru UHK, pracuje na tom 

úzké vedení. 

• Připravuje se novela rektorského výnosu č. 15/2012 - Motivační systém pro stabilizaci/rozvoj 

doktorských programů, habilitačních práv a profesorských řízení na UHK. 

• UHK bohužel neuspěla v 3. soutěži TA ČR Trend, úspěšnost v této soutěži byla cca 10%.  

Umístili jsme se v první polovině hodnotících projektů, bylo by vhodné zvážit možnost po-

dat podobný projekt do soutěže Ministerstva průmyslu a obchodu, kde šance na úspěch 

je výrazně větší.   

• Připomínky k návrhu dělení DKRVO byly předány ČKR. Na příštích pět let je metodika velmi 

konzervativní, stabilizační část tvoří 85 % finančních prostředků z roku 2020, ale i moti-

vační část je velice konzervativní. 

• Prof. Krejcar prezentoval stav publikační činnosti UHK v kontextu Hradubicka a i dalších 

relevantních univerzit v rámci ČR, seznámil přítomné s prezentací „Postavení UHK v rámci 

Hradubicka dle ISI WOK“ a „Postavení UHK v rámci ČR dle JIMP“, tyto velmi podrobně 

okomentoval.  K tomu dodal pan děkan, že investice do rychlých peněz u nás v minulém 

roce byla opravdu velká.  

• Proběhla schůzka děkanů s vedením, na níž byly finalizovány úpravy PPK. Finální verze je 

již schválena a v současnosti běží sběr podkladů pro výpočet.  

• Dům zahraniční spolupráce ocenil úspěchy v mezinárodním vzdělávání a udělil ceny v ně-

kolika kategoriích soutěže. UHK v této soutěži získala ocenění dokonce dvakrát, jednak 

v rámci kategorie VŠ vzdělávání, kde se umístila mezi prvními šesti oceněnými vysokými 

školami, druhou získala UHK v rámci kategorie STUDY-IN zahraniční absolventi. 

• UHK získala na období 2021-2027 Erasmus Charter for Higher Education. 

• Probíhá aktualizace seznamu kontaktů pro reputační šetření QS, které pak bude součástí 

hodnocení v rámci „QS World University Ranking“.  

• Probíhají aktualizace ochranných opatření MZ v souvislosti se vstupem do ČR, změna se 

týká Velké Británie, která vystoupila z EU. 

• Fakulty byly požádány o náměty k Strategii internacionalizace UHK 2021+, připomínky za-

šle na rektorát prof. Musílek nebo doc. Kříž. 

• Připravuje se úprava SZŘ, a to konkrétně v bodech možnosti obhajob a zkoušení formou 

online.  

• Proběhla schůzka k jednání reprezentativní komise k rozpočtu VVŠ. 

• Výkup pozemku Na Soutoku – smlouva je uzavřena, je podán návrh na vklad do katastru 

nemovitostí. MMHK schválila žádost o individuální dotaci na nákup pozemku. 

• Ing. Klicnar požádal o pravidelné informování a zaslání časového plánu nástupů zahranič-

ních studentů na koleje, a to z důvodu zajištění dostatečné kapacity karanténních pokojů.  



• Podepisování prohlášení k dani nebude probíhat v kanceláři mzdové účtárny, formuláře 

s pokyny budou zaslány elektronicky.  Bližší informace budou projednány s tajemnicemi 

fakult.  

• Nabízí se možnost přechodu ze zasílání příspěvku na stravování zaměstnanců z benefit-

ních karet na finanční příspěvek do mzdy. Fakulty mají prostor se k tomuto vyjádřit. 

• Podklady pro účetní uzávěrky musí být odeslány nejpozději do pátku 15.1., vše je vázáno 

na platbu DPH. 

• Ing. Klicnar požádal studijní oddělení o zadání dat do IS/STAG pro nároky na ubytovací 

stipendia. 

• Probíhá realizace posílení wifi konektivity na kolejích, do konce ledna by mělo být zpro-

vozněno.  

• Vedení univerzity a děkanům fakult byl představen MIS (manažerský informační systém). 

 

doc. Kříž 

• Ve dnech 8. a 9. ledna proběhl DOD proběhl, pan děkan poděkoval všem zúčastněným. 

Poděkoval Bc. Skoupilové, která se věnovala uchazečům, odpovídala na jejich dotazy a 

ozřejmila jim fungování studia na UHK.  

• Sdělil, že se nám v loňském roce dařilo publikovat v nejlepších časopisech a dodal, že jsme 

při vyplácení tzv. rychlých peněz převýšili plánovanou částku téměř 2,5krát.  K tomu sdělil, 

že je nutné upravit pravidla pro vyplácení rychlých peněz, tyto budou vydány v nejbližších 

dnech formou rozhodnutí děkana.  

• Informoval, že obdržel od nejmenovaného akademického pracovníka dopis, který byl ur-

čen i akademickému senátu PřF, v němž apeluje na to, aby se akademický senát vyjádřil 

k situaci, kdy jsou dlouhodobě omezována lidská práva v naší republice a aby akademický 

senát vyzval děkana a rektora, aby se veřejně postavili k omezování lidských práv v sou-

vislostí s koronavirovou krizí. K tomu pan děkan sdělil svůj názor, že z odborné roviny 

nemáme žádného epidemiologa, který by řekl, jaké škody vydaná opatření napáchala, a 

tudíž bychom neměli žádné takové prohlášení k této otázce vydávat. 

• V souvislosti konání státních doktorských zkoušek (včetně obhajob), připomněl nutnost 

dodržovat mimo jiné i článek čl. 44 SZŘ, kdy předsedu a členy zkušební komise pro státní 

doktorské zkoušky jmenuje na návrh oborové rady děkan. Dodal, že vědecká rada schvá-

lila zkušební komise pro státní doktorské zkoušky jako celek, je tedy nutné před konáním 

státní doktorské zkoušky požádat pana děkana o jmenování konkrétní zkušební komise 

„ad hoc“. Dodržování SZŘ je v kompetenci studijního oddělení.  

• Informoval, že tento týden proběhly státní doktorské zkoušky na katedře biologie, a to 

online formou. Z konání zkoušek online formou musí být pořízen audiovizuální záznam, 

který musí být uchován minimálně 5 let. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Na základě rektorského výnosu vznikla k projektu HR Awards “Mezinárodní poradní ko-

mise UHK”, která by měla fungovat i po ukončení tohoto projektu. Dne 14. 12. 2020 

proběhla první schůzka této komise, na které proběhla prezentace UHK a jednotlivých fa-

kult. MPK by měla napomoci UHK s jejím strategickým zaměřením ve vědě, 

internacionalizaci a nastavení hodnotících procesů a výběrových řízení na akademické a 

vědecké pracovníky a např. i postdoky. 



• K provedené analýze čerpání financí v odměnách za kvalitní publikace, tedy tzv.  “Rychlých 

penězích” dodal, že téměř 30 % finančních prostředků fakulta vyplatila externím spolu-

pracovníkům, což by nová metodika “Rychlých peněz” měla redukovat tak, aby byly 

poměrově více finančně podporování interní (s úvazkem 1,0 na PřF) zaměstnanci fakulty. 

K tomu proběhla rozsáhlá diskuse.  

• Specifický výzkum 2020/2021: Do 8.1.2021 bylo nutno odevzdat výroční zprávy těchto 

projektů, což se až na jednu zprávu stalo. Oponenti dílčích projektů stanoveni a obhajoby 

projektů proběhnou 20.1.2021 od 9:00 přes Teams. 

• Specifický výzkum 2021/2022:  

o Doc. Trojovský Informoval, že děkanským rozhodnutím byla vyhlášena od 

8.1.2021 soutěž o projekty Specifického výzkumu na období 2021-2022. Upo-

zornil však na novou informaci od RVVI ohledně nemožnosti slučovat více 

druhů financování ve vykazování v RIV 2021 (tedy výstupy ze SV nesmí být zá-

roveň vedeny i s jiným druhem financování). K tomu podal informaci i prof. 

Krejcar a proběhla diskuse, které se zúčastnil doc. Kříž, prof. Musílek a doc. Bo-

gusch. Děkan připomněl, že je to studentská vědecká soutěž, a tedy budeme 

chtít, aby finance šly především na podporu studentů, proto musí studenti být 

autory/spoluautory všech publikačních výstupů těchto projektů.  Vzhledem 

k nastalé situaci konstatoval pan děkan, že vydá úpravu již vydaného Rozhod-

nutí o SV 2021/2022. 

o Požádal vedoucí kateder o návrh člena do hodnotící komise pro Specifický vý-

zkum na období 2021-2022.  

• Na konci roku 2020 bylo uzavřeno podávání přihlášek do “Soutěže o ceny děkana 2020”. 

Pořadí bylo sestaveno a bude vyhlášeno formou rozhodnutí děkana.  

• Projekty EU Horizont: rektorát je v kontaktu s poradní firmou, která nám provede analýzu 

možností pro úspěšné podávání těchto projektů (v rámci toho bylo vybráno pět našich 

zaměstnanců, kteří mají pravděpodobně nejblíže k podávání projektů na fakultě a jejich 

CV bylo zasláno prof. Krejcarovi). Byla v minulých dnech rozeslána akademikům a vědec-

kým pracovníkům informace, která přišla z rektorátu, o možnosti podávat žádosti 

o finance ERC CZ, k čemuž Ing. Svoboda sdělil, že tato možnost získat financování od 

MŠMT se na nikoho z PřF UHK nevztahuje, neboť je to možnost jen pro žadatele o projekty 

ERC, jejichž projekty byly Evropskou výzkumnou radou vyhodnoceny jako kvalitní, ale ne-

byly podpořeny pro nedostatek financí.  

• Pracuje se na přípravě dat pro “Prémii pro kvalitu” (PPK). Vedoucím kateder byla roze-

slána žádost o doplnění tabulek v části “Zástupci v hodnotících panelech”, kterou je nutno 

inovovat a zaslat zpět doc. Trojovskému do 24.1.2021.  

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Zástupci fakulty připomínkovali strategický záměr internacionalizace, je to velmi rozsáhlý 

dokument, není věcný a je nepřehledný.  

• Požádal vedoucí kateder o úpravy Course Catalogue PřF (zašle jim emailem), a to do pátku 

5.2. (viz úkol). Je třeba vytvořit kvalitní materiál, který budeme nabízet do zahraničí na 

univerzity. Katalog je třeba aktualizovat, vyskytují se v něm chybné anglické názvy. Pře-

klad úvodu katalogu do AJ provede dr. Vymetálková. 



• Přeposlal výzvu na spolupráci s University of Bayreuth, tato je orientována hlavně na po-

litické vědy, průnik se studijními programy a výzkumem PřF v rámci výzvy není. 

• Mgr. Holubová zasílala informaci o vyhlášení výzvy k podávání návrhů pro projekty Fondů 

EHP – projekty institucionální spolupráce, termín pro podávání žádostí je do 17.2. do 

15:00 h. 

• Komunikujeme s tchajwanskou National Sun Yat-sen University stran Double Degree pro-

gramu. V případě neučitelských programů je možné vytvořit Double Degree program 

s danou univerzitou v Tchai-Pej.  

• V letním semestru očekáváme přibližně 3 výjezdy a 3 příjezdy studentů pokud to dovolí 

globální pandemická situace. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – dr. Musílek 

• DOD jsme zvládli perfektně, i když návštěvnost byla nižší než při konání DOD prezenční 

formou. Požádal vedoucí kateder a vedoucí studijního oddělení, aby do 20. 1. zaslali Bc. 

Lankašové stručnou zprávu (cca 5-10 řádků) o průběhu DOD, počtu uchazečů, případně 

zaslali připomínky k organizaci atd. (viz úkol). 

• Vedoucím kateder bylo zasláno rozhodnutí MŠMT o právu UHK využívat od 4. ledna 2021 

do 31. března 2021 oprávnění dle §§ 95a, 95b a 95c zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých 

školách. Naší fakulty se v uvedeném období aktuálně dotýká zejména možnost využívat 

v rámci zimního zkouškového období oprávnění dle § 95c odst. 1 písm. b) a c) zákona, 

konkrétně možnosti využívat při výuce, kontrole studia nebo zkouškách nástroje distanč-

ního způsobu komunikace bez ohledu na formu studia studijního programu, nebo využívat 

při státní zkoušce nástroje distančního způsobu komunikace a konat ji bez přítomnosti 

veřejnosti za předpokladu, že z jejího průběhu pořídí audiovizuální záznam, který uchová 

po dobu 5 let; záznam vysoká škola poskytne pouze orgánu veřejné moci při výkonu jeho 

pravomocí, a to na jeho žádost. Navrhuje po dobu pěti let audiozáznamy ukládat na se-

kretariátu děkana. 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• V rámci ERDF 1 se podařilo prodloužit termín čerpání do 06/2021. 

• Byla uskutečněna porada PřF/PdF/FF/rektorát o společném postupu v projektu Double 

degree s UKF Nitra. 

• V pondělí se diskutovala problematika ohledně strategického záměru UHK, drobné připo-

mínky již pan děkan odeslal paní prorektorce, tato slíbila, že je zapracují.  Po zveřejnění 

strategického záměru UHK bude připraven strategický záměr naší fakulty. 

• V pátek 08.01.2021 proběhla kontrola učebny S3, kde probíhají stavební úpravy pro při-

pojení digestoře. Zatím vše probíhá podle plánu.  

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Probíhá uzávěrka hospodářského roku 2021, žádosti o přeúčtování zasílat na účtárnu 

nejdéle do 15. 1.  2021. 

• Požádala vedoucí kateder, kteří se ještě nevyjádřili k zaslanému návrhu na možnost čer-

pání investic z FRIMu  – pro zpracování rozpočtu roku 2021, aby tak učinili během dneška. 



• Pan kvestor uvažuje o možné změně benefitu za stravenky formou zasílání příspěvku na 

účet. Do příštího kolegia rektora máme zaslat vyjádření za fakultu. Pan děkan požádal 

o vyjádření vedoucí kateder do konce ledna. 

• Proběhla úvodní schůzka tajemnic se zástupci firmy ke zpracovávání podkladů pro fungo-

vání nového Manažerskému informačnímu systému. Byla diskutována problematika 

stávajícího systému kontroly čerpání rozpočtů, výsledovek. Zástupci firmy přislíbili tyto 

připomínky zapracovat.  

• Dotaz Ing. Polívkové, prostřednictvím Ing. Svobody, zda se v rozpočtech projektů promít-

nou změny v daních platné od 1. 1. 2021 byl zodpovězen projektovému oddělení PřF  e-

mailem dne 14. 1. (informace hlavní ekonomky Ing. Špalovské).  Odvody zaměstnavatele 

z osobních nákladů za zaměstnance budou v roce 2021 ve výši: zdravotní 9 %, sociální 

24,8 %, úrazové 0,42 %, sociální fond PřF 0,5 %.  S těmito náklady na odvody zaměstnava-

tele je potřeba počítat i při podávání nových projektů.  Snížení výpočtu daní, platných od 

ledna se dotkne jen odvodů zaměstnance, ne zaměstnavatele. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Vznesl dotaz na prof. Krejcara, zda bude vyhlášena další interní výzva projektu GAMA 2. 

Prof. Krejcar sdělil, že ohledně Gama projektů se upravují rozpočty, soutěž se bude vypi-

sovat co nejdříve, máme prostor na 4 projekty. Předpokládá začátek realizace cca 

v březnu.  K tomu dodal doc. Bogusch, že byly vyhlášeny Norské fondy – s doc. Horákem 

a doc. Hostinskou mají vymyšlený projekt, který zkusí podat. 

• 10. března bude vyhlášena 4. VS programu TREND, PP 2 - “Nováčci”, je možné podat spo-

lečný projekt s firmou, která v uplynulých 5 letech nečerpala finanční podporu na VaV 

vyšší než 1 mil. Kč.  Byla domluvena spolupráce s agenturou CzechInvest při vyhledání 

potenciálních partnerů z řad firem. Ing. Svoboda požádal vedoucí kateder o doplnění do-

kumentu o VaV zaměření kateder PřF, který bude předán CzechInvestu. Materiál jim zašle 

emailem. (Viz úkol – do 22.1.2021) 

• Finalizuje se závěrečná zpráva k projektu v rámci Fondu vzdělávací politiky. 

• V létě jsme podávali mezinárodní projekt v rámci EIG CONCERT Japan, tento jsme podle 

informací od japonské strany bohužel nezískali.  

• Ing. Polívková prostřednictvím Ing. Svobody požádala paní tajemnici o sdělení, zda se 

v rozpočtech projektů promítnou změny v daních platné od 1.1.2021. K tomu paní tajem-

nice sdělila, že k tomu nemá žádné informace, zjistí u pana kvestora. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Pan děkan konstatoval, že v průběhu DOD se ukázalo, že nemáme dostatek Hardware na 

online vysílání. Některé notebooky nejdou připojit přes kabel, dále je třeba dokoupit např. 

webkamery.  Požádal vedoucí kateder, aby Bc. Lankašové zaslali návrhy na posílení online 

vysílání např. do učeben, a to do pátku 15.1., aby se stihlo DNS 19.1.2021 (viz úkol). 

• Doc. Trojovský sdělil, že státní zkoušky nechtějí konat online formou z důvodů možných 

podvodů studentů. K tomu dodal dr. Musílek, že kolega dr. Andreas z katedry biologie je 

zkoušení online formou nakloněn, neboť má přes 100 studentů. Dr. Musílek sdělil, že exis-

tuje program Moodle, do něj je nainstalovaný plagin, který zajistí, že jakmile se spustí 

testování, student si neotevře žádné jiné okno. Než se pustí samotné testování, je třeba 



si zapnout webkameru, např. na ZOOM je možnost zobrazit i větší množství studentů na-

jednou. Pan děkan se přiklání ke zkoušení prezenční formou, jsme schopni zabezpečit, aby 

vše proběhlo s dodržováním potřebných opatření, např. by bylo možné do učeben nain-

stalovat plastové boxy, kde by si pracoval každý ve svém prostoru.  K tomu sdělila sl. 

Skoupilová, že prezenční forma zkoušení je daleko lepší, odpadne strach z např. z vypad-

nutí internetového připojení, a dále dodává, že konat zkoušku např. pod třemi kamerami 

je pro studenta stresující.  

• Dr. Radocha sdělil, že rozvrh na LS je hotový, zveřejněn bude po 20.1., o spuštění bude 

informovat katedrální rozvrháře. 

• Dr. Studnička k informaci pana děkana ohledně iniciativy člena fakulty o narušování svo-

body dodal, že každý člen akademické obce má právo požádat senátora, aby jednal 

v určité záležitosti.  Sdělil, že bude-li mít dotyčný zájem, bude mu na nejbližším zasedání 

AS dán prostor, zatím se však neozval. 

• Dr. Lipovský sdělil, že dne 14. 1. 2021 zasedá Předsednictvo RVŠ a dne 28. 1. 2021 Sněm 

RVŠ, na němž by měl být zvolen předseda a úzké předsednictvo. 

 

 

Úkoly: 

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do konce února 2021 

Komu:   Mgr. Holubová, prof. Musílek  

 

2. Zaslat stručnou zprávu (cca 5-10 řádků) o průběhu DOD, počtu uchazečů, případně 

zaslat připomínky k organizaci atd. 

Kdo:   vedoucí kateder a vedoucí SO   

Termín:  do 20. 1. 2021 

Komu:  Bc. Lankašové 

 

3. Zaslat doplnění materiálu pro vyhledání partnerů pro projekty TREND 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 22. 1. 2021 

Komu:  Ing. Svobodovi 

 

4. Zaslat úpravy Course Catalogue PřF 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 5. února 2021 

Komu:  prof. Musílkovi 

 

5. Zaslat návrhy na posílení online vysílání např. do učeben  

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 15. ledna 2021 

Komu:  Bc. Lankašové 



 

6. Zaslat návrh na člena do hodnotící komise SV 2021/2022  

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 20. ledna 2021 

Komu:  doc. Trojovský 

 

7. Zaslat doplněnou tabulku  “Zástupci v hodnotících panelech” pro PPK 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do 24. ledna 2021 

Komu:  doc. Trojovský 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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